
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 27. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 17
Det fremgår af Berlingske den 19. oktober 2015, at de lægtvandsfartøjer, der
påtænkes anskaffet, skal placeres på de seks beredskabscentre. Ministeren
bedes redegøre for, hvorfor der er udarbejdet en plan, der forudsætter place-
ring på beredskabscentre, samtidig med, at der pågår overvejelser om at luk-
ke nogle beredskabscentre som følge af beredskabsforliget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Holger K. Nielsen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Holger.Nielsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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